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Prezydent Miasta Zgierza 

Szanowny Panie Prezydencie proszę w imieniu swoim oraz mieszkańców o uporządkowanie terenu 

na Osiedlu 650 lecia między ul. Parzęczewską, B. Żeleńskiego, Kamienną a szpitalem wojewódzkim. 

Panie Prezydencie z relacji mieszkańców wynika, że na w/w obszarze, który jest porośnięty 

krzakami, zaroślami i samosiejkami znajduje się wiele zanieczyszczeń takich jak: odpady budowlane po 

remontach, śmieci komunalne, butelki, puszki oraz inne nieczystości. Chciałbym poinformować, że 

mieszkańcy notorycznie zauważają na tym terenie U^, które zagrażają zdrowiu 

spacerujących po tym terenie mieszkańców. 

Szanowny Panie Prezydencie proszę o zainteresowanie się tą sprawą. Zlecenie odpowiednim 

służbom wykonania gruntownego porządkowania tego terenu włącznie z wycinką krzaków oraz samosiejek. 

W przypadku potwierdzenia występowania na tym terenie . lisów proszę o przekazanie tej 

informacji odpowiednim służbom. Proszę także o zamontowanie koszy na śmieci lub chociaż powieszenie 

kilku worków na śmieci aby można było wrzucenia do nich nieczystości. 

Rady Miasta Zgierza 
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Zgierz, marca 2019 r. 

Pan 
Jakub Filipowicz 
Radny Rady Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 28.02.2019 r. w sprawie 

uprzątnięcia działek stanowiących własność Gminy Miasto Zgierz, położonych za 

Szpitalem Wojewódzkim w Zgierzu tj. między ul. Parzęczewską, B. Żeleńskiego 

oraz Kamienną, uprzejmie informuję, iż stan utrzymania i porządku na 

nieruchomościach należący do gminy jest monitorowany i sprzątany na bieżąco. 

Jednocześnie informuję, iż uprzątnięcie terenów, o których Pan pisze zostanie 

w najbliższym terminie zlecony ponownie do wysprzątania. 


